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Sysca

Sysca板柜系列，意喻System cabinet（系统板柜）。“系统性”主要体
现在其产品规格的模数化，产品种类的完善化、以及产品外观的统一化。
Sysca板柜可与MATSU各员工位系统完美搭配和兼容，为企业部门及个人
资料存放、员工物品收纳、甚至办公空间分隔等提供最佳解决方案。

Sysca板柜种类完善，包括：抽屉柜、掩门柜、悬门柜、趟门柜、密码柜、
更衣柜等。此外，其储存功能可针对不同的空间需求进行个性化调整与搭
配。如：抽屉柜标配文件夹挂条，可用于悬挂式规整资料，便于有效索
取；又如悬门柜特殊的“无痕”柜门，存放物品之余可具有一定的展示及
空间分割功用；更衣柜可适用于一些主管办公空间，让衣物存放更便捷。

The name Sysca means System Cabinet. The concept of System is represented 
by modules, improvement and unification in products’ nature. Sysca is perfectly 
compatible with employees’ tables, providing solutions to company and individual 
documents, personal belongs and office segmentation.

Sysca has a complete production line, including drawer cabinet, floating cabinet, 
sliding door cabinet and locker. Meanwhile, products can be personalized based on 
people’s needs, for example, hanging labels for folders in the drawer to organize 
documents in a floating fashion, seamless cabinet door to the floating cabinet 
which can also be used for display and space segmentation, and the lockers that 
can be placed inside directors’ offices.

Sysca文件柜系列拥有钢制、木
质、玻璃等不同材质，满足不同空
间氛围所需。

Sysca cabinet is balanced between 
steel and wooden materials, to meet 
working needs in specifications and 
make supporting functions more 
personalized.

尺寸、颜色、功能与材质详情请咨询MATSU。
Please consult MATSU to get more information about 
the sizes, models of the table extender.




